
 Referat fra Bestyrelsesmøde  TAB afdeling Østerby 

                                 Tirsdag 1 December. 2020. 

 
 Deltagere:   Yrsa ,Hanne,Jan,Karina, 

                                        Michael W. Eva .                  

 Afbud      :                    Heidi. 

 
1. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

 

2. Godkendelse af referatet fra sidste møde. 

Godkendt. 

 

3. Meddelelser fra formanden og nyt fra DAB.   

 

Vi fik sagt pænt farvel til Michael,han var meget glad for dagens arrange-

ment,trods corona. 

 

Der er kommet en mail med i gang værende sager. 

 

Der kommet en invitation til webinar om el-biler d. 9/12 kl 17. Nogle der 

kan og vil deltage? Det vil også komme med som et punkt på feb.mødet  

          for beboerne.Jan og yrsa deltager. 

 

          Eva har været til nogle ansættelsessamtaler vedr den nye driftsleder. 

          Eva giver et kort referat om dette. Der arbejdes stadig på at finde en.  

          Vedr det fælles samarbejde med Nørreby,er det blevet besluttet at 

          der laves et fælles kontor i Nørreby,TAB betaler.  

          Der afholdes et fælles møde i Nørreby til januar,hvor formand og 

          næstformand deltager. 

 

          Rikke har sendt en mail vedr indkaldelsen til februar afdelingsmødet. 

          Med nogle spørgsmål vi skal tage stilling til. 

          Dette bliver sikkert med tilmeldingspligt,hvis corona stadig spøger. 

          Vi kan evt låne en aula på skolen,hvis vi bliver mange. 

          Vi snakkede også om der kommer et punkt vedr affald og p-kontrol. 

 

          Så har der været afholdt møde med rådgiver vedr badeværelser. 

            Mogens W har sendt en mail vedr økonomi. 

            Rådgiver har fået de manglende tegninger,så vi afventer 



            et mere detaljeret møde,da vi syntes det virker meget dyrt. 

 

           Da årets budget seminar er aflyst. Har vi fået tilsendt næste års 

           budget. Har vi nogle tilføjelser,det har vi ikke. 

 

 

4. Meddelser fra ejendomsmesteren . 

Vi startede med at snakke om bemandingen.Vi afventer om der komer  

vikar. Bestyrelsen er enige om vi ikke kan vente længere med at få  

ansat en mand til. Nu er der jo forsinkelser vedr den nye drifts- 

leder.Vi har modtaget en ansøgning,som vi mener kunne passe 

til Østerby .  Eva får snakket med Mogens om dette. 

 

           Vi skal jo havde nye vaskemaskiner. Michael foreslog vi kom over og så 

           Nørrebys vaskeri ,som fik nyt i august. Så får vi lavet et tilbud. 

           Dette gør vi til Januar. 

 

           Michael undersøger pris på trækvogn. 

           De manglende striber på parkeringspladserne ,får Michael kigget på. 

 

           Imellem jul/nytår er der ikke så mange på job. Michael laver et oplæg 

           Så vi kan informere beboerne. 

     

           

 

      5 .TAB .  Eva har været til møde og giver et kort referat.Vi snakkede  

           en del om affald.Vi snakkede om at få Yvonne her ud igen,få lagt 

           en plan. Så vi har noget med på afdelingsmødet. 

 

Grundejerforeningen. Der har været generalforsamling. 

Yrsa giver et kort referat .Formanden bliver genvalgt. 

Grundejerforeningen har valgt at bruge p-vagt på Deres veje. 

 

Varmelauget. Der er forhåbentlig det sidste møde d 3/12. 

 

6. Klubberne.  

Spilleklubben har reageret på vores mail,den får vi snakket om. 

Eva vil svare retur på mailen. 

 

Der er corona lukket i de andre klubber. 

 



7. Kommende arrangementer. 

 

Fællesmøde med Nørreby Januar. 

Byggemøde 12/1 kl 15. ( Karina,Yrsa og Eva) 

Afdelings møde for beboerne 16/2. 

Fasterlavn  12/2…men nu ser vi hvad corona siger. 

Forårs fest for beboerne. 

Juletræesfest 28/11-21. 

 

8 .Eventuelt.  

Heidi har meldt ud at hun ikke vil stille op til næste år. 

 

 

              Næste bestyrelses møde 5/1-21.Hanne køber lidt vi kan sige godt nytår     

              med.Hanne tager kontor vagten. 

 

              Formanden takker for et godt møde. Referatet er skrevet af Eva. 

  

   

 

 

 
 

 

 

 


